



Referat af bestyrelsesmødet
den 5/12-2023

Deltager: Christina Bihl (CB), Jonas Kühn (JK) og Frederik Rudebeck Rasmussen (FR)

Afbud: Daniel Ovesen (DO)

0. Mødestart

0.1 Tegnstyrer og referent

JK er tegnstyrer.

CB er referent.

JK er ansvarlig for aftenens to do-liste.

0.2 Bordet rundt

Alle har det godt.

1. Administration

1.1 Udmeldelse/Indmeldelse (FR)

Konklusion: Vi vil efter nytåret have en bedre struktur og oversigt over vores medlemmer.

1.2 Registrering af FR som kasserer i DGI foreningsservice og Parasport (FR)

Konklusion: CB vil se på det.

1.3. Mails: (DO)

Jeg lægger mærke til at rigtige mange mails, især udmeldelse- og indmeldelsesmails er forbigået mig, og at jeg ikke har fået dem.

Konklusion: JK undersøger årsagen til det.

2. Økonomi

2.1 - Budget 2024 - Afdelinger(JK)

Budgetterne for 2024 fra afdelingerne skal godkendes

Konklusion: CB skal lige se dem igennem og så kan vi godkende dem alle.

2.2 Paragraf 44 (FR)

Konklusion: FR ser på det og arbejder videre på det og er opmærksom på at deadline er den 15. december 2023.

3. Tema

3.1. Generalforsamling i 2024(CB)

Konklusion: CB starter på det hele i denne uge:)

3.2. Festen efter generalforsamling

Konklusion: JK starter på det efter nytår.

3.3. Sportsdag den 21/4/24 (FR)

Vi kan muligvis leje en hal gratis fordi vi er en forening

Konklusion: FR vil lige undersøge om det er korrekt, at vi kan få hallen gratis.

3.4. Medlemsliste (JK)

Hvorfor er der mange røde firkanter i Conventus? Har folk betalt? Vi skal have styr på det hurtigst som muligt, gerne inden for det nye år.

Konklusion: FR vil lave et overblik over det i december måned.

3.5 - Klubseminar (JK)

Til orientering: En update fra klubseminar, og om hvad vi skal være opmærksom på!

- Håndbog om frivillige
- Døveidrætspolitik officielt
- (ældre-politik) / idræt for alle
- Samarbejde mellem DDI og DDL (DD2)
- Økonomi
- SoMe-politik

3.6 - SoMe (JK)

Hvad må vi sætte/dele på FB?

Konklusion: JK vil fremover have ansvaret for at opdatere vores side på FB med forskellige nyheder.

4. Idrætsgrene

4.1. Discgolfafdelingens fremtid? (JK)

Konklusion: Kristian bliver vores nye idrætsleder. Kristian vil gerne holde et julearrangement for medlemmerne i december måned.

4.2 Svømmeafdelingens fremtid? (DO)

DO har indsendt en video til os om update om situationen.

Konklusion: CB og evt FR vil deltage med til svømmeafdelingens medlemsmøde den 17. december 2023 og høre medlemmernes tanker omkring kontingents stigning mht til livredderens honorar.

CB skal også have en snak med Henrik (den eneste livredder for tiden) om fremtiden.

4.3. Badmintonafdelingens fremtid? (FR)

Konklusion: Vi annuller bookingen af hallen for resten af året.

FR kontakter Brian for at finde en løsning for det nye år, da vi ikke vil have at afdelingen nedlægges.

4.5. Orienterings fremtid? (FR)

Peter træder af som leder pr. 1/1-24

Konklusion: CB prøver at finde en som kan overtage Peters rolle

4.6. Hundeaftdeling (DO)

Til orientering:

Afdelingen er oppe og køre igen efter en lang pause.

5. Andet og sidst

5.1 Zoom - ny kode? (JK)

Bør vi ændre koden? Og er der behov for at vi har Zoom?

Konklusion: CB ændrer koden og opsiger abonnementet, således at vi i 2024 ikke længere har Zoom, da vi ikke har et behov for det.

5.2 Team Copenhagens medaljestatistik (JK)

Konklusion: CB vil besvare mailen.

5.3. Næste bestyrelsesmøde

Det bliver torsdag den 18. januar 2024.